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Innspill til Kommuneplanens arealdel – Gausdal kommune 

I forbindelse med Kommuneplanens arealdel ser vi at det foreslås en åpning for i fremtiden å 
regulere inntil 15 nye hyttetomter i området Saubekkveien og Mortenengskaret. 

Raudsjøen hyttevel (Mortenengskaret) er et eldre hyttefelt med få hytter og god avstand mellom 
hyttene. Dette i sterk kontrast til de hyttefelt som bygges ut i Skei og Austlid området, der hyttene 
ligger veldig tett. For oss som har hytte her har dette en stor verdi. Gausdal kommune bør også se 
verdien i å beholde en variert fritidsbebyggelse.  

Raudsjøen hyttevel ser positivt på de foreslåtte avgrensningene i områder der det kan reguleres inn 
fritidsboliger. Vi ønsker å beholde områdets egenhet og ønsker derfor ingen ytterligere fortetting i 
sammenheng med Mortenengskaret. 

Raudsjøen hyttevel foreslår med dette at det ikke gis noen åpning for ytterligere fortetting i 
forbindelse med Mortengskaret. 

 

Med vennlig hilsen, 

Styret i Raudsjøen hyttevel


